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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 

Vergadering van 21 februari 2023
Beleid en Uitvoering - Samenleving en 

Ontwikkeling

17 2023_B&W_00140 Beantwoording raadsvragen subsidieregelingen 
verduurzamen maatschappelijk vastgoed

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer J.H. Bats, Burgemeester en voorzitter; de heer M. Smit, Wethouder; mevrouw T. Jongman, 
Wethouder; de heer B. Harmsma, Wethouder; de heer M. Scheringa, Wethouder; de heer M.W. de 
Graaf, Gemeentesecretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
Op 30 januari 2023 heeft het CPB vragen gesteld over twee subsidieregelingen van het rijk, gericht op 
het verduurzamen van maatschappelijk vastgoed. De vragen gaan over de subsidieregelingen 
duurzaam maatschappelijk vastgoed (DUMAVA) en de subsidieregeling Stimulering bouw en 
onderhoud sportaccommodaties (BOSA).

Met deze nota van antwoord beantwoorden we de gestelde vragen. 

Vervolg
1. Bent u bekend met deze beide subsidieregelingen? Zo ja, hebt u ook een aanvraag hiervoor 
ingediend? Zo nee, om welke reden hebt u hiervoor geen aanvraag ingediend?

Ja. We zijn bekend met de subsidieregelingen DUMAVA en BOSA. De BOSA is een subsidieregeling die 
al enkele jaren loopt. Deze subsidie kan alleen worden aangevraagd door sportverenigingen. 
Gemeenten kunnen geen aanvraag doen bij de BOSA. Voor gemeenten geldt een aparte Specifieke 
uitkering (SPUK) ter vergoeding van de btw op sport. Van deze SPUK maken we jaarlijks gebruik. Voor 
de subsidieregeling DUMAVA hebben we geen subsidie ingediend. De regeling is op 3 oktober 2022 
opengesteld. Op deze zelfde dag werd het beschikbare budget overtekend, waardoor aanvragen niet 
meer mogelijk was.

2. Hebt u met de gebruikers/exploitanten van het maatschappelijk vastgoed in Steenwijkerland en 
eigendom van de gemeente Steenwijkerland gesproken over één van beide genoemde 
subsidieregelingen?

Ja. We hebben met nieuwsbrieven gebruikers en exploitanten van maatschappelijk vastgoed 
geïnformeerd over de beide subsidieregelingen en de informatiebijeenkomsten die daarvoor werden 
georganiseerd. Verschillende sportverenigingen hebben de afgelopen jaren ook gebruik gemaakt van 
de BOSA subsidie. Bijvoorbeeld voor het realiseren van ledverlichting op de sportvelden. 
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In januari 2024 of zoveel eerder als mogelijk zal er opnieuw een mogelijkheid komen om een 
aanvraag in te dienen voor DUMAVA.

3. Bent u van plan om in 2024 of zoveel eerder als mogelijk van deze subsidieregeling gebruik te 
maken?

In 2024 gaat de regeling opnieuw open en is er nieuw budget beschikbaar. De Rijksdienst voor 
ondernemend vastgoed geeft aan dat de regeling mogelijk wijzigt vergeleken met de eerste ronde. 
We houden deze ontwikkelingen in de gaten. Op het moment dat er meer duidelijk is, kijken we of de 
uitvoeringsplannen voor verduurzaming van het vastgoed hiervoor kunnen worden ingediend. 

4. Wanneer denkt u in overleg met de gebruikers/exploitanten van het maatschappelijk vastgoed in 
Steenwijkerland een eventuele subsidieaanvraag voor te bereiden om tijdig een aanvraag in te kunnen 
dienen?

Voor enkele accommodaties zijn we aan de slag met voorbereiding van onderhoud en verduurzaming. 
In de voorbereiding van de werkzaamheden en in gesprekken zullen we ook kijken naar de 
mogelijkheden van de subsidieregeling DUMAVA, op het moment dat de kaders duidelijk zijn. 
Wanneer er meer bekend is zullen we daarnaast via nieuwsbrieven ons netwerk van maatschappelijk 
vastgoed informeren.

Besluit

Het college stelt de beantwoording raadsvragen subsidieregelingen verduurzamen maatschappelijk 
vastgoed vast.

Bijlagen
1. 20230201 - Schriftelijke vragen CPB - Subsidieregelingen verduurzamen maatschappelijk 

vastgoed.pdf



Schriftelijke vragen aan het college conform artikel 39 van 
het Reglement van Orde 

 
Steenwijk, 30-01-2023 

 

Onderwerp: vragen over subsidieregelingen verduurzamen maatschappelijk vastgoed 

 
Geacht College, 

 
Op 23 maart 2022 heeft de Rijksdienst voor Ondernemend Vastgoed een 2-tal nieuwe 

subsidieregelingen gepubliceerd op haar website: 

 
- Subsidieregeling duurzaam maatschappelijk vastgoed (DUMAVA) 

De nieuwe Subsidieregeling duurzaam maatschappelijk vastgoed (DUMAVA) komt eigenaren van 

bestaand maatschappelijk vastgoed tegemoet in de kosten om te verduurzamen. Een regeling met 

een totaal budget van € 150 miljoen en maximaal € 2,5 miljoen subsidie per aanvraag. Bedoeld voor 

de decentrale overheid zoals gemeenten, provincies en waterschappen die een gebouw met een 

publieke functie in eigendom hebben. En ons inziens heeft de gemeente Steenwijkerland wel een 

aantal gebouwen in eigendom die hieronder vallen. 

Kennelijk een interessante subsidieregeling omdat deze maandag 3 oktober 2022 gestart is en op 

vrijdag 4 november 2022 gesloten is. De regeling is eerder gesloten dan verwacht, omdat het budget 

overtekend is. Dit betekent dat er meer aanvragen zijn ingediend, dan er geld beschikbaar is. 

 
- Subsidieregeling Stimulering bouw en onderhoud sportaccommodaties (BOSA) 

De subsidieregeling Stimulering bouw en onderhoud sportaccommodaties (BOSA) is bedoeld voor 

amateursportorganisaties. Deze organisaties kunnen subsidie aanvragen voor bouw- en 

onderhoudskosten van sportaccommodaties en aanschaf van sportmaterialen. 

 
Wij hebben de volgende vragen aan het College: 

1. Bent u bekend met deze beide subsidieregelingen? 

▪ Zo ja, hebt u ook een aanvraag hiervoor ingediend? 

▪ Zo nee, om welke reden hebt u hiervoor geen aanvraag ingediend. 

2. Hebt u met de gebruikers/exploitanten van het maatschappelijk vastgoed in Steenwijkerland en 

eigendom van de gemeente Steenwijkerland gesproken over één van beide genoemde 

subsidieregelingen? 

 
In januari 2024 of zoveel eerder als mogelijk zal er opnieuw een mogelijkheid komen om een 

aanvraag in te dienen voor DUMAVA. 

 
3. Bent u van plan om in 2024 of zoveel eerder als mogelijk van deze subsidieregeling gebruik te 

maken? 

4. Wanneer denkt u in overleg met de gebruikers/exploitanten van het maatschappelijk vastgoed 

in Steenwijkerland een eventuele subsidieaanvraag voor te bereiden om tijdig een aanvraag in 

te kunnen dienen? 

 

In afwachting van uw beantwoording. 

Namens de fractie CPB 

Gidion Hoorn 
Tilko Gernaat 
College van burgemeester en wethouders - 21 februari 2023 - 2023_B&W_00140

3/4



College van burgemeester en wethouders - 21 februari 2023 - 2023_B&W_00140 4/4




